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Geachte leden van het college, 

In een artikel van de Telegraaf van Emile Kossen wordt gesteld dat plastic afval na het scheiden vaak 
alsnog in de verbrandingsoven belandt. In dat artikel wordt een onderzoek aangehaald, waarin 
gesteld wordt dat bij de meest recente meting maar liefst 30% van het PMD-afval (plastic, metaal en 
drankkarton) uit andere soorten vuilnis bestaat en dat bij 15% aan stoorstoffen een lading niet meer 
wordt gerecycled maar verbrand.

Wij willen hierover enkele vragen stellen. Wij beseffen ons dat voor een juiste en onderbouwde 
beantwoording van de vragen overleg met afvalverwerker HVC noodzakelijk is. Mocht dit leiden tot 
een langere beantwoordingstermijn is dat geen probleem. Nauwkeurigheid in de beantwoording is 
voor onze fractie het belangrijkste. De vragen luiden als volgt:

1. Wat is het maximale percentage stoorstoffen voor PMD-afval bij de HVC om het afval te recyclen?

2. In hoeveel procent van de ladingen wordt dit percentage overschreden?

3. Is er ten aanzien van vraag 2 ook gemeente specifieke data? Oftewel, in hoeveel procent van de 
ladingen afkomstig uit gemeente Hollands Kroon (of Hoorn, etc.) wordt dit percentage 
overschreden?

4. Hoeveel procent van de ladingen PMD-afval wordt bij de HVC afgekeurd?

Op 1 april 2023 heeft de Nederlandse overheid statiegeld ingevoerd op blikken en plastic 
drinkverpakkingen zijnde kleiner dan 1 liter. Dit afval werd voorheen in de PMD-afvalbak 
gedeponeerd en wordt nu als het goed is in de meeste gevallen ingezameld in de supermarkt. Dit zou 
een effect kunnen hebben op het percentage stoorstoffen in ingezameld PMD-afval.

5. Is er na 1 april 2023 een verschil te zien in het percentage stoorstoffen in het PMD-afval? Was dit een 
stijging, daling of is het gelijk gebleven?

Wij zien de beantwoording van de vragen graag tegemoet.

Met vriendelijke groet,
Namens de fractie van Onafhankelijk Hollands Kroon,

Lars Ruiter


